
PROTOKOL Nr XIII/2011
obrad XIn sesii Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 29 wme$nia z0l1 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiei 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%)'

W obradach uczestniczyli zaproszeni go$cie wedfug zal4czonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad
1. Ofwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad

2. Przedstawieni e porzqdku obrad )ilII sesji Rady Miej skiej
3. Wyb6r sekretarza obrad )ilII sesji Rady Miejskiej
a. Pryjecie protokolu )CI sesji Rady Miejskiej
5 . Inform acja Przewodnic zqcego Rady Miej skiej o dzialaniach podej mowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadafi w poprzednim okresie

zvilaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sottys6w

9. Uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu

polozonego w Ostrzeszowie w rejonie ulic: 1 Maja Le$nej, Al.Wojska Polskiego

i Zanrkawej (nr 63120ll)
10. Informacja Eko-Regionu o prowadzeniu gospodarki odpadami na terenie Miasta

i Gminy Ostrzesz6w
1 I, Informacja o dzialaniach dotycz4cych restrukturyza$i Szpitala w Ostrzeszowie

12. Informacja o przebiegu wykonania budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w zal polrocze

20ll roku
I 3 . Uchwalenie,JVliej sko-Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rocizinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 20ll-2020" (nr 57/20ll)
14. Podjecie uchwal w sprawie.

a) znrian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 201I roku @r 6al20ll)
b) udzielenia dotacji w 2011 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabykow (nr 59/2011)

c) zatwierdzenia programu wspolpracy Miasta i Gminy Ostrzesz6w z organizacjami
pozarz4dowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSc

pozytku publicznego na 2Ol2 rok (nr 50/2011)
d) zrriany nazwy ulicy ,,Plac Rynek" Qt 58/2011)

15. Rozpatrzenie skarg Qv 6Ol2OLl,6l/2011)
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
17. Sprawy r6ime i informacje
18. Zakofrczenie

Do nr-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie nrawqmocnoSci obrpd
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )ilII sesji Rady Miejskiej i stwierdzrt, ze sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.

Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil

porz4dek obrad, la6ry radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
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Do o-ktu 3-eo Wvb6r sekretarua obrad XIII sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Antoniego
Obsadnego na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. RadnyAntoni Obsadny
vryrazita zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,,2d") wybrala radnego Antoniego
Obsadnego sekretarzem obrad )ilII sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przviecie nrotokolu z XII sesii Radv Mieiskiei
Radna Miroslawa Modrzyriska - sekretarz obrad )ilI sesji Rady Miejskiej
zglosila wniosek o przyjecie protokotu z )ilI sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (2lglos6w ,,zt') przyjela zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcnnk do protokolu.

Ilo n-ktu $so lnformacie Pnewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie,miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
informacjg.
Informacja stanowi zalqcznk do protokotu.

Do o-ktu Gso Inforrnacie Burmistna Miastn i Gminv z realizacii zadafi
w poprze4nim okresie zwlaszcza z wykonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmi strz przeAstawil powyzsz4 infi ormacj e.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do n-lrtu 7-go Internelacie i zapytania radnX'ch
Radny Ryszard Szymafiski kolejny raz zglasza problem sygnalizacji
Swietlnej w Ostrzeszowie, kt6rej organizacj a uniemozl iwia u2ytkowniko m
dr6g wykonanie wanrnkowego prawoskrqtu. Przykladem takiej sytuacji jest
skrzyzowanie przy budynku Ostrzeszowskiego Centrum Kultury, gdzie
pojazdy nadjeidhaj4ce od ul. Piastowskiej chc4c unikn4i kolejki przy
Swiatlach, przejeidza przez teren o$rodka zdrowia i wyjezdzajqna Borek
a nastgpnie ul. Daszyriskiego omrjajqc klopotliwe sl.,rzyhowanie $wietlne.
Kluczowy jest tu fakt, ze na etapie wykonywania sygnalizacji $wietlnych
nie wzigto pod uwagQ niedostowania polskiego prawa drogowego do prze-
pis6w unijnych i nie zamontowano strzalek warunkowego prawoskrgtu.
Z opiniijakq otrzyrnalem na swoj4 profbg od Komendanta Powiatowej
Policji na szczeg6lne podkreSlnie zasfuguje fakl, 2e oznaczenie warunko-
wego skrptu w prawo ma miei charakter sygnalu $wietlnego, a nie tylko
metalowej tabliczki. Zwraca sig do Burmistrza o qystqpienie do odpowied-
nich zarz1dcbw dr6g o zamontowanie w/w onraczeh.
Radny Zbigniew Kajser odnosi sig do wypowiedzi dyrehora Szkoty
Podstawowej nr 2lerzego Kurzawy w TV,Pro Art.", kt6ry podkreSlil,
ze szkola nie chce boiska ,,orlik" na swoim terenie. Ieheli Burmistrz Miasta
i Gminy jv|wczeSniej informowal o planach co do zagospodarowania
zaniedbanych obiektow przyszkolnych Szk6l Podstawowych nr I i nr 2,
poczynionych juz staraniach w celu uzyskania dofinansowania ze $rodk6w
unijnyctg to pyta czy dyreklor szkoty m 2 konsultowal swoje stanowisko
z Burmistrzem lub Dyrektorem ZOPO. Uwaz4rn za niestosown4 wypowiedz
dyrektora Jerzego Kurzawy na ten temat bez uzgodnienia z Rad4 rutlaszcz4
ze Szkola Podstawowa w 2 nie chce budowy ,,orlika" a jednocze$nie
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wnioskuj e o przyznanie innych $rodk6w na modernizacjg infrastruktury
sportowej.
Przy bytno$ci w szkolach na terenie gniny zauwafilenL ze w Siedlikowie
moznaby wybudowai boisko ,,orlik" skoro Szkota Podstawowa nr 2 nie chce.
Zwr aca sig do Burmi st rn" o j ednozn aczne zinterpretowanie zasad sprzedazy
Mieszkafi komunalnych. O pomoc zwrocila siE mieszkanka" ktorej udzielono
w Urzgdzie Miasta i Grniny informacji, 2eprzy wykupie obowiq,zuje tyko
tnry. wycena rynkowa nieruchomoSci i30% upust. Radny pyta czy sqto
zasady obowiqgujAce w takich sytuacjach czy zaistniala pomylka, Ww osoba
postawila zarzut niekompetencji urzgdnik6w lub samego Burmistrza. Prosi
o wyjasnienie tej sytuacji a takie jezeli w migdzyczasie byloy podejmowane
dzialamaw tym wzglszie, o wskazanie, k t6re uchwaty Rady Miejskiej
i jakie upusty zostaly w tedy zastosowane.
Radny Jan G6ra na pro$bp mieszkanki wsi Szklarka Przyg. w zwi4Tku
z budow4 chodnik a, zglasza potrzebg wykonania odwodnienia przy wjeidzie
do wspomnianej miejscowoSci po lewej stronie, przy zje*dzie z drohi woje-
wodzkiej na drogq gminn4 prowadz4ca do wsi Jesiona. Usguowane w tym
miejscu domostwo oprzyjakichkolwiek opadach deszczu jest wciq,z zale-
wane. Jest to proste do wykonania, prosi wigc o zwr6cenie sig do zarzqdcy
drogi o dokonanie tej poprawki.
Wnosi, aby w odpowiedziach na interpelacje udzielic informacji co dalej
W sprawie planowanej likwidacji prokuratur.
Rdny Henryk Kajser w imieniu mieszkafrc6w wsi Roj6w apeluje o podjgcie
dzia\afi i wystqpienie do Dyrektora Zaru4du Drog Wojew6dzkich z odpo-
wiednim pismem w celu przedtuzenia inwestycji w postaci ci4gu pieszo -
rowerowego w kierunku miasta chociaz do ul. Hetmariskiej. Obecnie nowo
wykonany chodnik kofczy sip na zakrgcie w bardzo niebezpiecznym
miejscu, co stwarza dodatkowe zagrohenia.

Do n-ktu &go Zapytaqia i wnioski nruewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nikt nie zabral glosu.

Do u-ktu 9-go Uchwalenie zmianv mieiscoweeo nlanu zagosnodarowania
pnestruennego terenu noloionego !v Ostneszowie w reionie ulic:
I Maia. Le5nei. Al.Woiska Polskieso i Zamkowei (nr 63/2011)
Teresa Sufryd - Naczelnik wydziatu Gospodarki Przestrzennej
i Ochrony Srodowiska przedstawila powyzszy projekt uchwaly.
Projekt byl tematem posiedzeh stalych Komisji Rady Miejskiej
i pozostal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Aleksander J6zefiak zapytuje ile market6w do 2.000 m2

moze powstac na jednostce P/U. Jaki zakres mog4 prowadzii powstale
markety. Wnosi o szczegolowe zapisy.
Mariusz Witek - Burmistrz wyja$nil, ze na omawianym terenie sq dwa
obiekty 1.000 mt, nie ma mozliwoSci powstania duzej iloSci market6w
- jedynie dwa obiekty o powierzchni do 2.000 m2.

Maria Jastrzgbska opracowujqc a zmiany planu wyjaSnil a, Le zmiany
planu opracowane $g zgodnie z obowiryuj4cyrni przepisami.
Na omawianym terenie mogg powstai obiekty do 1.000 m2 wraz
z infrastruktur4 fuarking, drogr, zieleri itp.).
Radny Zbigniew Kajser zapytuje kto byl inicjatorem zmiany planu.
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Radny Aleksander J6zefiak stwierdz4 ze firma poznat'rska buduje
obiekty i wydzie riawia.
Ponadto, niekl6re samorz4dy ogran\czaj1w planie mozliwo$ci
handlu i usfug - nikt im uchwal nie uchyla.
Proponuje podzielid teren Pru.
Maria Jastrzpbska zmiany planu zrobione se na wnioski mieszkanc6w.
Radny Grzegorz Wigcek stwierdz &, 2e nie powinni$my ograniczac rozwoj u

miasta poprzez ogr aniczanie w planie zagospodarowania przestrzennego
miasta.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy przy obiektach produkcyjnych sq jakie$
obwarowania i winny byi ujgte w planie.
Radny Slawomir Odrobifiski - Przewodnmicz4cy Komisji Budzetu i Prze-
strzegania Prawa przypomnial, ze Komisj a gloso wala tylko powierzchniq
obiektow do 2.000 m2.

Radny Aleksander Jozefiak wni6sl o wycofanie z porzqdku obrad sesji
omawianego projektu uchwaly celem ponownego przeanalizowania
i szczegcrtowego wyj a$nienia.
Glosowanie wniosku: 11 glosow ,,2{' wycofanienU 1 ,,przecid'
i 9 ,,wstrzymuj4cych" - wniosek przyjgto.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej wycofal zporz4dku obrad projekt
uchwaly w sprawie uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospo-
darowania przestrzennego terenu potozonego w Ostrzeszowie w rejonie
ulic: I Maja, LeSnej, Al.Wojska Polskiego iZamkowej (nr 63120ll).

Do n-ktu lO-so fnformacia Eko-Reeionu o nrowadzeniu so$noderki odnadami
na terenie Miasta i Gminv Ostzesz6w
Andrzej Kaczmarek - Prezes Spotki Eko+ Region w Bechatowie
poinformowal, 2e roczne przychody spolki to ok. 55 milionOw zl.

Gmina Ostrzesz6w przez3lata otrzymala 300 tys. dewidenty.
Spolka zbiera ok. 7 tys. kg szkla. lJnqdzono $mietnisko.
Przyhqczaj4c gmine Ostrzesz6w do spotki zatrudnienie wynosilo
15 osob, a obecnie 23 w tym 12 inkasent6w.
Na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w mamy zawarte ok. 10 tys.
um6w. W miescie - 2.248 um6w, na wsi - 1.786 oruz dodatkowe
umowy na wywoz szHa.
Sp6lka prowadzi rozmowy ze Zwiqzkiem Gmin Gornej Baryczy.
W polowie 2Ol2 roku wprowadzony bgdzie podatek ,,$mieciow',"
jako dochod gminy" Radg Miejsk4 czekauchwalenie Regulaminu
utrzymania czysto$ci i porzqdku na terenie miasta i gminy.
Spolka przygotowuje projekt zagospodarowania i reaktywacji Smiet-
niska. W dniu 2l pufidziernika br. organizujemy w Ostrzeszowie
akcjg ,,drzewko za surowce" za rnakulaturg.
Radny Zbigniew Kajser ma w4tpliwo$ci do czysto$ci pojemnikow
na Smieci - pojemniki nie se myte i dezynfekowane. Wnosi o ogro-
dzenie teren6w na ktorych ustawione s4 pojemniki na $mieci.
Radny CtrzegorzWigcek zapfije dlaczego zr62nicowana jest cena

wywoar szkla dla osob prywatnych i firm.
Radny Andrzej Ogorkiewicz podkreSlil i2nalely sig cieszyt,2e zrvigk-
szylo sig zatrudnienie w spolce na terenie Ostrzeszowa.
Zapytuje do kiedy bpdzie mozna korzystai z obecnego $mietniska.
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Radny Arkadiusz Suchanecki zapytuje dlaczego nie selekcjonuje sig

makulatury.
Andrzej Kaczmarek wyj aSnil:
- cena wywozu szkla wynika z zawartej umowy ze sp6lk4
- Smietnisko mozemy uzytkowac do korica 2Ol2 roku,
- AobyliS*y do Burmistrza koncepcjg dotycz4cn $mietniska,
- rom,ra;Zamy selektywn4 zbiorkg plastikow, makulatury i szkla, ale to
bgdzie obowiq.zek gminy.

Do n-ktu ll-eo Informacia o dzialaniach dotvczacvch restrukturvzacii Szoitala
w Ostneszowie
Tadeusz Pelc - radny powiatu ostrzeszowskiego poinformowal, ze wiosn4
20ll roku powolano Zesp6l ds. Restrukturyzacji Szpitala, klorego zada'

niem jest wypracowanie jak najlepszej formy znzqdzania i prowadzenia
szpitala.
Nalezy do 3l grudnia 2013 roku przeksztalcii szpital i wdwczas wystg-
powai rnozna wystgpowac o dotacje.
Dfugi szpitala mogq byi umorzone, ale bez skladek ZUS.
Trwa poszukiwanie nowego partnera oraz standaryzacJa szpitala.

Lech Janicki - Starosta stwierdza, 2e:

- restrukturyzacja szpitala juz sig dokonala,
- pracujuemy nad pozyskaniem S5rodkow i przeksztalceniu,
- pozostala nam sprawa wlasno$ci.
RadnyGrz egor z Wi ecek zapyfiie cTy r azpatrywano mozliwo Sc utwo r zenia

spolki z udziatem wszystkich gmin z powiatu.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdza, ze szpital jest duze zadluzenie.

Kto poniesie te koszty . Czy powiat poniesie koszty dlugow szpitala.

Starosta wyja6nil, ze

- 900 tys. zl to dfug wymagalny,
- 600 tys. z\ to amortyzacja szpitala.
Radny Zbigniew Kajser podkre$lil, ze szpital jest nieefektywnie zarzy
dzany i dlatego poszukuje sig dofinansowania.
Nie powinno sig sprzedawai obiekt6w sluZby zdrowia.
Zapytule czy przetarg obiektu na Borku jest ostateczny.
Sq sygnaly zlej obstugi pacjent6w w szpitalu.
Starosta wyja6nil:
- poszukiwania lepszych form zarzqdz.ania, spolki maj4 mozliwo$ci pozy-

skiwania $rodk6w z zewn4trz,
- nie wszystkie obiekty sq wykorzystywane przez szpital - sA zbgdne,

- przeksrtalcenie szpitala bgdzie korzystne dla wszystkich.
- pacjentom nie zaleiy kto zarzqdza- byle byl dobrze obsfuzony.
Radny Ryszard Szymafiski zapytuje dlaczego w Ostrzeszowie nie ma

kontraktu dermatologa i reumatologa. Mieszkahcy jezdz4do Grabowa
n.Prosn4.
Starosta odpowie dzial, 2e przekaie sprawq dyrektorowi szpitala i poleci

przeprow adzenia rozm6w i zawarci kontraktu z NFZ dla dermatologa
i rematologa.
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Do n-ktu 12-eo Informacia o pnebiesu wvkonania budietu Miasta i Gminy

Ostrzesz6w za I n6lrocze 2011 roku
J6zef Bukieiwicz - Skarbnik zapoznal'.

- powyzsz4 informacj4
- uchwate Nr SO-0953 /3/4lKa/201 I Skaladu Orzekajacego Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Pomaniu z dnia 25 sierpnia 201I roku w sprawie

wyrazenia opinii o przebiegu lvykonania budzetu Miasta i Gminy
Ostrzeszow zal p6hocze 201I roku.

Informacja i uchwala byly tematem obrad stalych Komisji Rady Miejskiej.

Informacja i uchwala stanowi4 zalqczniki do protokohr.

Przewodnicz4cyRady Miej skiej oglosil 3 0-minutow4 przerwQ w obradach

Godr. 12l - n'_).

Po przerwie na obrady sesji nie wr6cili radni: Marek Czwordon i Henryk

Kajser.

nt lfia 2A1b2020" hr 57 l20lll
CirregorzRycerski - Dyrektor Miej sko-Gminnego O5rodka Fomocy

Spolecznej przedstawil Radzie projekt uchwaly wraz z zal4cznikiem.

Projekt uchwaly wraz z za\qcznikiem byh tematem posiedzen stalych_

Komisji Rady Miejskiej i zostaly pozytywnie zaopiniowane pod obrady

sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glos6w ,,zd') podjqla uchwalg.

Uchwala Nr )ilIU77lz}ll stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 14. Podiecie uchwal w sorawie:
a) zmian w budiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2011 roku

(nr 6412011)
J6"ef Bnkiewicz - Skarbnik przedstawil prwy2szy projekt uchwaty

wraz zz.alqcznikiem.
Projekt zostal po4rtywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady

Miejskiej pod obrady sesji.

Uchwala zostalapfzezRade podjeta jednoglo5nie (19 glosow ,,zt')-
Uchwala Nr )ilIV78/2011 stanowi zalqcznik do protokotu.

b) udzielenia dotacii w 2011 roku na nrace kqnselvatorskie.

do reiestru zabytk6w (nr 59/2011)

Spca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly'

Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany ptzez stale Komisje Rady

Miejskiej pod obrady sesji.

Uchwala zostala przezRade podjpta jednoglo$nie (19 glosow ,,zd')-
Uchwala Nr )ilIV79/201I stanowr zal4cznik do protokolu.

zatwierdzenia prosramu wsI)6lpracv Miesta i. Gminv Ostflesz6w
z organizaciami pozanadowYmi oraz ipnymi unrawnionvmi
podmiotami prowadzacv mi d?ialaln o$6 ooi.vtku pu bliczneeo
na 2012 rok (nr 50/2011)

c)

Pruimocv w RodziniP oraz Ochronv Ofiar Pruemocv w Rodzinie
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Wlodzimierz Piekarczyk - Sekretarz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez state Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostala przezRade podjgta jednoglo$nie (19 glosow ,,2:a").
Uchwala Nr )flIU801201 I stanowi ral4cznik do protokolu.

d) zmianv nazwv ulicv ..Plac Rynek" (nr 58/2011)
Wlodzimierz Piek ar czyk - S ekretarz przedstawil proj ekt uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Uchwala zostala przezRade podjpta jednoglo$nie (19 glosow ,,zt').
Uchwala Nr XIIUSI/2011 stanowi zal1cznTk do protokotu,

Do n-ktu l$so Rozoatrzenie skars (nr 60/2011. 61/2011)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly w sprawie
rozpatrzenia skargi na dzialania Dyreklora ZakJadu Obslugi Placowek
O$wiatowych (nr 601201 l).
Sprawa skargi Anny Janickiej byla szczegfilowo om6wiona na posiedze-

niach statych Komisji Rady Miejskiej oraz projek:t uchwaty.
Radny Zbigniew Kajser podkreSlil,2e Anna Janicka czuje sig pokrzyw-
dzona i pisze skargi.
Rada Miejska l8 glosami ,,zd',1 ,,wstrzymuj4cym" podjela uchwalg.
Uchwala Nr XIIV8}/}OI I stanowi zalqcznlk do protokotu.
Burmistrzprzedstawil projelrr uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na

dzialaniaDyrklora Przedszkola nr I w Ostrzeszowie (nr 6l/2011).
Skarga Anny lanickiej i projekt uchwaly byl tematem posiedzefi stalych
Komisj i Rady Miej skiej.
Rada Miejska 18 glosami ,,?d' , I ,,wstrzymuj4cym ' podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )ilIV&3l}OIl stanowi zalqcznik do protokolu.

Do o-lilu lGeo Odoowiedzi na internelacie i zanvtania
Burmistrz poin{orrnowal, ze radni zg)aszaj4cy interpelacje i zapytania
otrzymaj4 odpowiedzi na pi6mie.
Ponadto wystqpimy do zarzqdcow drog w sprawie uzupelnienia sygnali-
zacji Swietlnych o strzalki prawoskrgtu.
Sprzedaz mieszkat'r komunalnych odbywa sig zgodnie z istniej4cymi
przepisami.
Szkola Podstawowa nr 2 chce w inny sposob zagospodarowai teren
przy szkole poprze urzqdzenie boiska i miejsc do uprawiania lekkoatletyki.
Na razie nie ma z-agroienia likwidacji Prokuratury w Ostrzeszowie.

Do n-ktu l7-qo Snrawv r6ine i informacie
Burmistrz zaparrrat Radg Miejsk4 zZanqdzeniem nr 57l2}l1 Burmistrza
Miasta i Gminy Ostrzesz|w z dnia 9 sierpnia20ll roku w sprawie
zapewnienia bezplatnego umiesz czania urzqdowych obwie szczeh wybor-
czych i plakatow wszystkich komitetow wyborczychoraz podania wykazu
tych miejsc do publicznq wiadomofci.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,,zd'> zaakceptowala przedstawione
Zarzqdzenie.
Zarz4dzenie stanowi zal1cznik do protokolu.
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Obrady sesji opufcila radna Beata Califiska.

Burmistrz poinformowal, 2e przygotowane sA umowy uiryczenia dla OSP
w Szklarce Przyg. |LZS w Siedlikowie.
Radny Kazimierz Bacik podkreSlil, 2e inwestycje drogowe sq bardzo wuL-
ne, ale wymagajq pielggnacji, np. chodnik w Rojowie przerastajq chwasty.
Wniosl o ile to mozliwe o informacjq, klore grunty i obiekty nalehaly, a

kt6 re nalehq d o ko S c i ola r zy ms ko -kato li ck i eg o .

Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal, 2e w kinie instalowany
jest przekaz cyfrowy.
Kolejne sesje Rady Miejskiej odbedq sig w dnich 20 i 24 puidziernika br.
Burmistrz poinformowal, 2e otrzymal od delegacji z Stuhr, kt6r4 goSci-

liSmy w Ostrzeszowie podzipkowania i pozdrowienia dla Rady Miejskiej.

Do q-liitu 18-go Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudzial w obradach i zamkn4l obrady )ilII sesji

Rady Miejskiej.

Rada podjela 7 uchwal.
Rada rozpoczgla obrady o godzinie 10@, a zakoriczylao godzinie 13€

Sekretaru
obrad Xm sesji Rady Miejskiej

hdny
h,'2.vppl,

Protokolowala.

Antoni


